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Uprzejmie powiadamiam, ie podczas dy2uru Radnych w dniu 7.0g.2019r.
przybyta grupa mieszkaric6w budynku komunalnego przy ul. Kujawska 19

z uprzejmq pro6bq o pomoc by6my jako Radni Rady Miasta Wfoclawek poparli
ich pro5bq-propozycjg i inicjatywq dotyczqcq dokonania przez Urzqd Miasta
Wfociawek nasadzenia 2ywoplotu zimozielonego formowanego - krzew6w
wzdtui dw6ch pierwszych klatek od strony balkon6w przy budynku Kujawska 19

i poprosili Pana Prezydenta by przychylil siq do ich pro6by iwydat dyspozycjq by
to przedsiqwziqcie w zakresie urzqdzenia zieleni miejskiej w bie2qcym roku
zrealizowai./W zolqczeniu pismo-proiba mieszkafi c6w. /
My5lq 2e ogrodnik miejski okre5lit by po wizji lokalnej w terenie jakie najlepiej
dokonai nasadzenia w tym rejonie. Teren-dziatka nr.90/20 jest wfasno5ciq
miasta wiec nie byloby kiopot6w.

Mieszkaf cy zadeklarowali, 2e bqdq siq opiekowa6 tym 2ywoptotem -
nasadzeniami podlewajqc go, peli6 z chwast6w i przycinai-formatowa6 itp.

Po wizji lokalnej z mieszkaicamiw dniu 8.08.2019r przed budynkiem Kujawska
19 uwa2am, 2e ich proiba jest jak najbardziej zasadna, stuszna i majqc na

wzglqdzie dobro i bezpieczefistwo mieszkarlc6w jak itworzenie zieleni przyjaznej

mieszkaf com oraz zlo2onq deklaracjq, 2e bqdq siq opiekowai i dbai o zafoionq
zieleniq -2ywoptotem zimozielonym uprzejmie proszq pana prezydenta o
pozytywne rozpatrzenie pro5by mieszka6c6w i zaplanowanie wydatku
bud2etowego by zrealizowai jeszcze jesieniq b/r nasadzenia o kt6re proszq

mieszkaficy.

Za pozytywne rozpatrzenie pro6by mieszka6c6w z 96ry dziqkujq.

Zalqcznik: pismo mieszkoric6w Kujawska 79.

Z powa2oniem

t\
tt\


